
 
 

Summering Styrelsemöte i Virestads Friskola Ekonomisk förening 2013-09-11 
Närvarande: Stina Ramberg F , Daniel Uppsäll, Lotta Feldt, Tomas Harrysson, Ylva 
Sandström, Henrik Falck , Maria Sandberg, Inger Arvidsson, Christina Björkman 

  

”IKEA-pengarna” 
Styrelsen beslutade att göra en första satsning på teknisk utrustning under hösten och 
därefter på elevdatorer och ”Skriva sig till läsning med datorer”. Det blir troligen också en 
mindre summa till bibliotek och längre fram är ambitionen att förstärka med fler 
pedagogresurser i klassrummen. 
 

Personal och verksamhet 

 Christina rapporterade att verksamheten har kommit igång väl. Förutom de vanliga 
inplanerade mötena med personalen så har hon även haft ett speciellt möte med enbart 
lärarna om matte och förskolepersonalen om dokumentation. 

 Personalen har jobbat vidare med styrelsens prioriterade mål  kring förstärkt 
uteprofilering. Målet kommer även att lyftas till barn och föräldrar. 

 Status lönerevision 
Avtalet mellan Almega och Lärarnas Riksförbund och Lärarförbundet blev klart den 3 
september. Tidsplanen är att betala ut ny lön i november. 

 Mer gymnastikredskap ska köpas till Bråthult, styrelsen skjuter till extra pengar till detta. 
 
Ekonomi 
Det preliminära resultatet för förra verksamhetsåret 2012/2013 är positivt, bokslut och 
årsredovisning är snart klara. Prognosen för innevarande år ses över löpande, just nu 
inväntas förvaltningsrättens dom i vår elevpengsöverklagande rörande kommunens 
budgetunderskott. 
 
Styrelsen övrigt 
Nästa ordinarie styrelsemöte är 8/10 kl 18.30 i Virestad. 
 

            
 
  //Styrelsen gm Ylva Sandström 


